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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:569 Hot mot Vänersjöfarten

Om inget görs snarast riskerar Sverige att Vänersjöfarten tvingas att lägga ned. 

Ministern talar om nya dyra höghastighetsjärnvägar i Sverige men nämner inte, 
eller väldigt sällan, behovet av en utbyggnad av slussarna i Trollhättan. De är 
obrukbara inom 15 år, och sker ingen upprustning innebär det att man tvingar 
fram en nedläggelse av Vänersjöfarten och en överflyttning av godset från 
vatten till väg eller järnväg i stället. Detta skulle, enligt medieuppgifter, 
innebära ca 1 500 tåg eller ca 140 000 lastbilar för att klara de godsmängder 
som i dag går med båt. 

Att inte reparera slussarna i Trollhättan innebär ett stort hot mot hela 
Vänersjöfarten och ett hot mot företag och jobb i Västsverige. 

Så min fråga till statsrådet är:

 

Avser statsrådet att på något sätt arbeta för att slussarna i Trollhättan ska 
planeras och byggas ut under infrastrukturpropositionens planperiod, 2018–
2029?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-21
Besvaras senast
2017-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


